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  Reacties 

1 Hoe hebt u het 
DTRH event van dit 
jaar ervaren? 

Ruim 3 weken is de impact op de omgeving. De infrastructuur is niet voorzien op 
zoveel bezoekers, waardoor er teveel overlast is. 
Leuk evenement, maar de verkeersoverlast is voortaan ook merkbaar voor inwoners 
van Bergharen en Hernen die niet op de aanrijroute wonen. Nu is het nog niet 
extreem, maar met 60.000 bezoekers wordt het dat wel 
Weinig overlast dit jaar 
Erg veel last gehad met woon- werkverkeer 
Geen overlast, gezellige drukte 
Ernstige verkeers- en geluidshinder. Eerste dagen vielen mee, later draaide de wind 
Mooi evenement en goede organisatie 
Leuke ontspannen sfeer  
Veel overlast door verkeersopstoppingen 
Geen last want de wind stond goed 
Leuk event 
Wij hebben geen overlast ervaren 
Nergens last van gehad 
Geweldig festival voor jong en oud 
Veel te groot festivalvoor zo’n kleine gemeenschap 
Gezellige sfeer in en rondom de Groene Heuvels 
Mooi evenement zonder er last vn te hebben ervaren 
Waarom niet. DTRH is leuk 
Leuk evenement en goede sfeer 
Je wordt er vrolijk van 
Omdat het veel overlast bezorgd in de omgeving 
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Vaststaan in het verkeer 
Zag er gezellig uit, geen overlast gehad 
Weinig overlastgezzellige sfeer in  buurt en leuk vertier 
Heel fijn door gunstige wind geen geluidsoverlast 
Vond het een gezellige drukte  et wat leven in de brouwerij 
Veel drukker dan voorheen 
Lichtoverlast avond en nacht 
Geen last gehad van geluid 
Net vergenoeg af dat de geluidsoverlast beheersbaar was. 
Leuk evenement 1x per jaar, maar geeft soms geluidsoverlast met name in de avond 
en nacht 
Voor ons hoeft het niet zo, maar voor liefhebbers. 
Lawaai en muziek tot ’s nachts 3.00. 40.000 mensen maken veel geluid. 
Verkeersoverlast, drukte met wandelaars en bezoekers 
Was een gezellige drukte 
Goed geregeld 
Alles wat je zag en tegenkwam voelde heel positief 
Te groot, teveel mensen 
Positief: Van festival geen last gehad negatief van verkeersmaatregelen veel 
Niet veel gemerkt van DTRH behalve de overlast van tenten en het moeten omrijden 
Bereikbaarheid van het dorp en het claimen van het hele gebied gedurende enkele 
weken. 
We hebben vooral veel overlast gehad 
Leuk evenement. Heb 3 dagen genoten 
Eindelijk is er weer wat te doen voor de jeugd 
De muziek was vrij laat nog duidelijk te horen 
Met name het verkeer op vrijdag was irritant 
De windrichting was gunstig 
Te druk, teveel mensen enteveel optredens 
De ervaren licht en geluidsoverlast 
Licht en geluidoverlast en wel erg druk t.o.v. vorige jaren 
Gezellige drukte in het dorp 
Activiteit in de regio is prima 
Gezellig evenement 
Veel weken opbouw en afbraak en daardoor verkeersbelemmerend 
Geluidsoverlast b=viel mee 
Niet meer evenementen 
Fantastisch festival  
Perfect georganiseerd voor en na. 
We hebben ervan genoten 
Geen overlast gehad 3x 
Gezellig en beperkte overlast voor het dorp 
Zelf geweest goede sfeer 
Als bewonder ben je ondertussen gewend aan de overlast op de Ficarystraat. Er was meer verkeersoverlast 
op onze straat en we stonden ineens ook als route gemarkeerd terwijl dit niet zo zou zijn. Hoewel er vooraf 
overleg is gaan dit soort zaken nog steeds niet goed. 
Overlast in een rustig gebied 
Dit event is goed georganiseerd. 
Gezellig groots evenement 
Alles is rustig verlopen. Wel jammer van het zwerfafval die dagen en de muziek die tot 4 uur doorging 
Geen overlast, alles goed geregeld. 
Nauwelijks last gehad in ’t verkeer. Deze enquête is ook top! 
Gezellig en mooie muziek  
Op zich geen enkele last van maar ik vind dat de rotzooi / het afval sneller en beter opgeruimd moet worden 
We vinden het niet erg dat er 1x er jaar een groot festival is in Bergharen 
Geen overlast; verkeer goed geregeld weinig overlast en top georganiseerd 
Geen overlast ervaren  
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Veel blije mensen in de streek 
Positief mede dankzij de vrijkaartjes. 
We hebben het superleuk ervaren 
Ontzettend veel overlast met het aan en wegrijden van het evenement. 
Weinig tot bijna geen overlast en heel veel lol 
Leuk event, maar geeft veel overlast. 
Vind dat de infra beter geregeld kan worden 
We zijn er zelf 3 dagen geweest 
Geen last, leuk evenement 
Veel verkeeroverlast, lawaai en gevaarlijke situaties met wandelaars enz. 
Geeft reuring maar ook druk(te) 
Goed voor het gemoed van 45.000 mensen 
Totaal geen last van gehad, maar 60.000 nee. 
Over het algemeen goed geregeld. Wel stond het verkeer lange tijd stil op het 
klaverblad en de Maasenwaalweg omdat routes niet goed aangegeven waren op 
vrijdag 
Nu meer bezoekers t.a.v. eerdere jaren. Verder weinig overlast. 
Het ging redelijk, relatief gezien niet idioot veel overlast gehad 
Reuring voor een weekend is leuk, maar m.n. gesloten weg geeft veel last voor ons. 
Voor een week prima, maar niet voor meer weken. 
Niet veel overlast gehad 
De wind stond niet deze kant op, waardoor het geluid niet zo hard was. 
Te groot, andere bands (teveel techno) 
Geen hinder gehad 

2 Hoe heeft u het 
geluid bij DTRH 
ervaren? 

Als het alleen 3 dagen geluid zou zijn, is het te overzien, maar de overlast op de 
omgeving duurt ruim 3 weken 
Zondag op maandagnacht van 4 tot half 5 
Toen de wind draaide 
Ik heb geen geluid gehoord van DTRH 
Wind stond niet onze kant op 
Geen overlast 
Overdag en ’s avonds 
Geen last van de muziek 
Geen muziek of herrie gehoord 
Was dit jaar niet of nauwelijks hoorbaar thuis 
Nacht van zaterdag op zondag 
Geluid valt erg mee 
Omdat de win de andere kant opstond (helaas voor de mensen in de andere 
windrichting 
Zondagavond / nacht tot 3.30 uur. 
Ligt er maar aan hoe de wind staat. 2022 geen lst gehad 
Geen geluid gehoord 
Niets gehoord ivm windichting 
Vooral zondagnacht. Zaterdag netjes om 1.00 stop. Overdag gedoog je het. 
Niets gehoord omdat de wind gunstig stond 
Vooral ’s avonds na 10.00 erg storend 
Vrijdagnacht op 12.00 voor ongeveer 30 minuten 
Bij opbouw en vrijdag en zaterdagnacht 
Tijdens de opbouw en vrijdag en zaterdagnachtNacht donderdag / vrijdag en nacht 
vrijdag / zaterdag veel geluidsoverlast 
De eerste 2 nachten tot 1.30!!! laatste nacht niet, overdag minder hinderlijk 
De windrichting stond dit jaar gunstig voor de kern Bergharen i vm geluidsoverlast 
Geluidsoverlast is afhankelijk van de windrichting. Dit jaar gunstig voor Bergharen 
Komt ook door de windrichten 
Zondagnacht 3.46 – 4.00 geluid gehoord sot. 
Niets gehoord 
Geen overlast 
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Gunstige wind 
Om 4 uur in de nacht was er nog muziek te horen. 
Niets gehoord 
Niets gehoord 
Afhankelijk van voor of achterzijde van de woning hoorde ik er iets van. Aan de 
voorzijde was er volstrekt niets te horen. Achterzijde wel its, maar verwaarloosbaar.. 
dus overlast nog genoten van het geluid. 
Zaterdag was het goed te horen tot binnen in huis. Vooral d doffe basklanken. 
zondag / zondag op maandagnacht overlast 
heb niets gehoord helaas. 
Zaterdagavond en vrijdagavond overlast 
Geluid van verkeer / wind stond dit jaar gunstig 
Zeker zaterdag tot 3.00 ’s nachts 
Door gunstige wind weinig last 
 Nauwelijks gehoord, alleen de laatste dag een beetje,  dankzij de wind waarschijnlijk. 
Te veel lawaai en het gaat te lang door. 
Geen overlast echt haast niets gehoord; goed op gelet 
Alleen op vrijdagavond wat gehoord, wind stond onze kant op, maar om 24.00 uur werd geluid zachter 
’s nachts om 4.00 gaat de muziek voluit 
Hoofdzakelijk laat in de avond 
’s nachts en ’s avonds 
’s avonds 
Zaterdagavond  
 
DIGITAAL (Waar en wanneer geluidsoverlast?) 
zaterdagavond en zondagmiddag 
Hele nacht tot 4 u snachts 
na half 2 in de nacht 
S nachts 
Vrijdagavond/nacht.  
Vooral  na 11.00 
Verkeer en geluid 
Na 01.00 uur. Overigens nu was alleen in weekend waardoor ik minder problemen mee 
had. In 2019 had ik vooral last tijdens avond/nacht doordeweeks 
Zaterdag en zondag 
‘S avond en ‘s nachts 
Gedurende de optredens  
Zaterdagavond na 23.30 uur 
zaterdagnacht en zondagacht tussen 00 en 06 uur 
Vooral tijdens de nacht, slapen was onmogelijk. 
Zaterdag op zondagnacht 
Vrijdag door al dat verkeer door de Dorpsstraat Hernen. Zaterdagnacht en maandag 
door verkeer wat huiswaarts trok.vrijdag  
Alle dagen  
s’nachts 
Hele weekend vooral in de avond en nacht 
Zaterdagavond en voornamelijk zondagnacht tot kwart voor 5 s'morgens terwijl je 
s'morgens weer moet werken absurd dat de gemeente daar toestemming voo 
Vrijdagavond  
zaterdag 
De eerste dag/nacht. Het is maar net hoe de wind staat. Staat ie verkeerd dan heb je 3 
dagen overlast. 
in de nacht 
Op de zondag was het geluid erg goed te horen 
2.07. 2022 op 3-07 veel last van de muziek gehad tot zeker 04:15 wakker gelegen 
De nachten van het betreffende weekend konden wij niet slapen door de 
geluidsoverlast  
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Vooral 's nachts. De muziek ging tot erg laat door.  
Gehele dagen 
‘S-avonds/‘s-nachts 
Savonds 
In de avond 
smorgens om 04.15 uir 
De 2de avond 
Zaterdagavond  
Nacht 
Van zondag op maandag hele avond tot uurtje of 03:00 . Niet fijn als je om half 8 moet 
gaan werken 
Geluidoverlast was beter dan 3 jaar geleden. Toen was het ook tot diep in de nacht. Nu 
was het op de vrijdag met verkeer de toevoer van mensen. d 
‘S avonds met naar bed gaan, tot 04:30 uur ‘s ochtend, zelfs van zondag op maandag 
nacht wanneer er maandag weer gewerkt moet worden.  
Zaterdag en zondag nacht 
Later op de avond stond de wind blijkbaar goed richting Hernen 
Vanaf 23u 
Na 1.30u  
Na 2.00 uur 
Savonds  
Avond 
Avond  
Op de late avond/begin van de nacht begon de overlast. De muziek leek toen steeds 
harder te gaan  
Start van de optredens  
Tussen 22 en 24 uur 
Snachts 
Het overlast zondag op maandag nacht. De maandag is nog steeds een werkdag en heb 
de rust hard nodig dus half vijf nog muziek is te gek voor woorden  
In de avond 
Voor savonds  
Vrijdagmiddag 

2 Hoe heeft u de 
verkeersoverlast 
ervaren? 

Alle aan- en aFvoerwegen 
Betenlaan; dorpsstraat Hernen en Stompendijk (aanrijroute campers) en zelfs t.h.b. 
Orient Plaza (Nijmegen) afslag naar A73 helemaal vast, daardoor dit kruispunt volledig 
overbelast 
Betenlaan. Deestsesteeg,  N322, A50, A73  
Omrijden om naar het werk te gaan 
Ficarystraat geen doorgang 
Vrijdagochtend / middag kruising Betenlaan, van Heemstraweg en Leegstraat 
Betenlaan /Leegstrata bij het boodschappen doen buj de Jumbo 
Van Heemstraweg zat vrijdagmiddag bijna dicht, maar kan ermee leven als het niet te 
vaak is. 
Betenlaan, van Heemstraweg 
Dorpsstraat| overig verkeer pakt de Dorpsstraat, ook de vrijdag bij de school 
Ficarystraat en Betenlaan 
Totaal niet. De vrachtwagens die het hele jaar doorde sraat rijden, dat is pas 
overlastErg gote drukte, soms lastig om thuis te komen 
Normaal veel last van regulier en landbouwverkeerVooral in de omtrek 
Betenlaan. Kan supermarkt moeilijk bereiken; plaatselijk verkeer moet voorrang krijgen 
Doorgaans rustige straat nu (DTRH) veel verkeer. 
Duidelijk veel meer verkeer dan voorheen. Bij 1 evenement is dit acceptabel. Bij meer 
dergelijke evenementen probleem en onacceptabel 
Ik rijd met de auto of de fiets altijd door de Ficarystraat 
Je bent bekend, dus houd je er rekening mee.meer overlast niet gewenst 
Familieleden konden na het werk moeilijk thuis komen; teveel files in Maas en Waal 
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Op maandag Betenlaan door verkeersregelaars gedwongen om de Kooistraat te nemen 
en 45 min. In de file 
Donderdag / vrijdag Betenlaan 
Op weg naar de Jumco en naar Deest vaak in de file gestaan of via Afferden gereden 
Toegankelijkheid van  het gebied 
 Vrijdaag een half uur in de file gestaan om thuis te komen en omrijden vanwege de 
afsuiting van de Ficarystraat 
Maasenwaalweg / kooistraat 
Vervelend als je als niet festivaller toch de verplichte route moet volgen wanner je 
richtin Winssen moet 
Op vrijdag kon ik vanuit Nijmegen nauwelijks thuiskomen. 
Tijdens de opbouw de Ficarystraat 
Tijdens de opbouw de Ficarystraat en gedurende het festival de aanvoerwegen 
Wijksestraat vrachtwagens voor op en afbouw materialen 
Voor het festival en erna is de Ficarystraat dicht 
Bereikbaarheid supermarkt Winssen probleem 
Ficarystraat dicht, file op de Maasenwaalweg en A73 
De enge supermarkt in de buurt (Jumbo) was moeilijk te bereiken 
Drukte ip de Hoekgraaf 
Elzendweg was alsnog een sluiproute geworden hoewel deze niet als zodanig in het overleg 
in de boeken stond. Er is ook geen verkeershandhaving op deze weg aanwezig dus als 
bewoner zit je op aan en afvoer dag met de overlast. 
Het verkeer wat van en naar het festival ging en wegging. De Wijksestraat en vooral het 
laatste gedeelte waar nils aan gebeurt is. Is daar niet geschikt voor!! 
Ficarystraat 2 weken biet of nauwelijks berijdbaar. 
Omrijwegen naar Bergharen niet genoeg. 
Vooral de vrijdag (Betenlaan) Zorg voor bereikbaarheid Bergharen maken 
Vrijdag Betenlaan. Ficarystraat lang afgesloten. 
Wel heel veel verkeer door de Elzendweg, maar we hebben ter compensatie  
vrijkaartjes ontvangen. 
Files rondom en in Bergharen 
Een keertje omrijden. Valt wel mee toch? 
Dat er tijdelijk een weg wordt afgesloten prima, maar ik zit er niet op te wachten dat 
dit straks , 3 of 4 keer per jaar het geval is. 
Moeilijk om thuis te komen ivm files. 
Tijdens het opbouwen en afbreken vrachtverkeer in de Wijksestraat 
Afsluitingen 
Maandagochtend veel verkeer op de Hoekgraaf. 
Afsluiting Ficarystraat rijden we gewoon omheen. Niet gereden op de drukke vrijdag,  
dus geen last. 
Vrijdags en maandags om naar het werk te gaan en in Winssen te komen, Molenweg 
Bergharen 
Geen directe doorgang Betenlaan vanaf van Heemstraweg en Wijksestraat en 
Hoekgraaf. Eenrichtingsverkeer, ontzettend lange file. 
Hoekgraaf, Wijksestraat Betenlaan Leegstraat enz. 
Met name vrijdag moeilijk Bergharen te bereiken. 
Overal, de hele omgeving 
Geen overlast 
Files op de toevoerwegen 
Te veel verkeer op de smalle uitvalswegen 
Perfect geregeld met borden en verkeersregelaars 
Heel Bergharen dicht. Bijna niet thuis te komen 
Klaverblad en Maasenwaalweg m.n. op vrijdag 
Ficarystraat afgesloten is lastig 
Wegafsluiting en bij start en na afloop veel verkeer voor de deur 
Onze uitvalsweg naar werk / sport (Ficarystraat) lang gestremd. Omrijden is 2x zo lang. 
Hoofdzakelijk probleem met inkomen Bergharen, veel files 
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Laarsdijk en Wijksestraat ivm uitlaten van de hond 
Door e Wijksestrat en Stompendijk veel verkeer 
Kruising Hoekgraaf naar ons huis, moet op vrijdag in de rij staan wachten, terwijl ik 
gewoon naar huis wil 
Molenweg vrijdag 
wegen om het dorp 
door de vele auto’s, campers, fietsers en voetgangers was het even goed uitkijken 
tijdens het verlaten van de uitrit bij onze woning in de Wijksestraat 
Maasenwaalweg en viaduct Deestsesteeg 
op bijna alle richtingen op  overlast gestuit. 
 
DIGITAAL (Op welke manier verkeersoverlast?) 
Wijksestraat 21  donderdagavond/vrijdagochtend, maandagochtend en zondagavond 
Vrijdag en zaterdag met instroom campers/campinggasten en maandag toen iedereen 
weer naar huis ging.  
Afgesloten weg Ficarystraat en file op de Van Heemstraweg 
Dorpsstraat thv kerk Hernen richting Bergharen.   
Op maandagmorgen vroeg. nog geen enkel verkeer op de weg Bergharen / Winsen. De 
auto voor mij lieten de verkeersregelaars erdoor en ik moest om rijden 
Donderdag 30 juni 
moest soms omrijden 
Op de wijksestraat druk en hard gereden 
Op vrijdag en op maandag kwam ik  op de Deegstersteeg,  2x op de heen en terug weg 
in file. Ook de van Heemstraweg weg richting Winssen was het  langz 
Kwam zelf in de file terecht en daar 4 uur en 10 min in gestaan. Op weg naar huis 
afsluiting de Ficarystraat 
Op vrijdag en maandag kun je niet je dorp in of uit 
Richting Winssen voor n boodschap is dan niet te doen op maandag. 
File  
Donderdag tot en maandag problemen om Winssen te bereiken of vanuit Winssen 
zonder file naar Bergharen te komen. Maandagmid. verpl. om om te rijden 
aankomst en vertrekdagen 
Vrijdag middag  
afsluiting Ficarystraat, andere route naar het werk. Drukte donderdag en maandag 
Uittocht en afbouw  
In de week vooraf met opbouwen en voornamelijk donderdag en vrijdag bij begin van 
dtrh 
Betenlaan afgesloten 
Bij aanvang vanaf donderdag 30 juni in de wegen richting winssen en bij terugkomst 
vandaag snelweg Nijmegen, daarnaast op maandag 4 juli zelfde wegen 
de eerste en laatste dag, (te) veel verkeer in Hernen en bergharen 
Nee 
De dagen voor dtrh kon de ficarystraat niet betreden worden, verder geen last 
Vrijdagmiddag om thuis te komen 
Op de Donderdag met naar huis gaan vanaf het werk 
Auto's parkeren in de straat  
Dagen van aankomst en dagen van vertrek 
tijdens de aankomstdagen 
Vrijdag en maandag in de Dorpsstraat Hernen 
de Betenlaan werd gewoon dicht gemaakt voor doorgaand verkeer. Vooral maandag in 
de ochtend. 
Drukte ficarystraat 
Afsluiten Ficary is niet handig (wel noodzakelijk snap ik) 
Wijksestraat 
Op de maandag met de vertrekkende gasten 
Donderdag vrijdag maandag druk normaal 7 minuten naar winkel nu 40 
Vrijdagmiddag en zaterdagochtend 
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In de tuin, stank overlast herrie en drukte, onze tuin grenst aan de wijksestraat 
Zaterdag  
Vrijdag en de maandag , richting Winssen   
Als we naar de supermarkt moeten kunnen we er niet door 
Op donderdag stond alles vast rondom Bergharen. Daarnaast veel mensen die door de 
wijk heen lopen naar de supermarkt (die niet open is).  
Files 
maandag en dinsdag 
Met name de vrijdagochtend cq vrijdagmiddag. 
Maas en Waalweg en toegang tot de Jumbo 
Op vrijdag en donderdag avond was het lastig om in het dorp te komen. Bii de uittocht 
geen hinder ervaren. Maandag alles weer rustig naar mijn gevoel. 
Je kon geen boodschappen doen of je stond in de file. Ik heb over Afferden terug 
moeten rijden vanaf Beuningen om thuis te komen 
Donderdag/vrijdagochtend  
File op Donderdag, vrijdag. Geen doorgang op maandag 
Op de aankomst en vertrekdagen. 
Drukker op de lokale wegen, ook binnen de bebouwde kom. En veel meer zwerfafval in 
de berm. 
Drukker verkeer vrijdag inrijden dorp maar je kan daar rekening meehoiden als er een 
evenement is 
Te druk en de weg dagen afgesloten waardoor ik om moest rijden om in Beuningen te 
komen 
Geen mogelijkheid om via deze route naar Nijmegen te rijden  
Vooral vrijdags lange files van +- 1,5 uur op de van Heemstraweg bij  Winssen  
Vooral op vrijdag, alles vast in files. Ficarystraat te lang afgesloten voor de dagelijkse 
ritten, brandstof is al zo duur en dan verplicht dagenlang  
Donderdag en vrijdag veel overlast 
Afrit bergharen 
Om op het Broeckhuys te komen 
Leegstaat  
Vrijdag avondspits  
Omrijden  
Op vrijdagmiddag  
Voor tijdens en na het festival 
Donderdag, vrijdag voor DTRH en maandag na het evenement drukte en afgesloten 
wegen, files om naar huis te komen 
Afsluiting Ficarystraat en drukte op van Heemstraweg, 
Vooral tijdens aan en afvoer van festivalgangers  
Een korte file op de maas en waalweg donderdag middag door het verkeer voor de 
camping 
File 
Drukte op maas en waalweg en vervelend dat de ficarystraat was afgesloten. 
Vrijdag begin van de middag 
veel auto verkeer in de straat 
Hinder van drukte op dag van aankomst festivalgangers. En vervelend dat de weg was 
afgesloten 
Nee 
Op de afrit van de snelweg naar huis. Plus onderweg naar huis vanuit boodschappen  
doen vanuit winssen 
Toestroom naar bergharen toe. Vooral vrijdag middag.  
Richting bergharen toen het festival begon (donderdag en vrijdag) verder niet echt 
Vrijdag stond de weg helemaal vast. Ook wat geparkeerde auto’s hier in de straat  
Zowel Winssen als Bergharen was op vrijdag onbereikbaar vanaf de Maas en waalweg 
en betenlaan 
Klein beetje lastig dat je een paar dagen niet over de ficarystraat kon 
Naar Winssen een beetje. Naar Beuningen is lastiger 
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Op vrijdag op de betenlaan en de heemstaweg 
Vrijdags en maandags alle toegangs wegen vast 
Afsluiten van ficarystraat 
De vrijdag alles in de omgeving stond vast kwa verkeer  
Jongelui op fiets 
Tussen Winssen en Bergharen 
Maandag 
 

2 Hoe heeft u de 
drukte in het 
algemeen ervaren? 

buiten het verkeer hebben we we1n1g ervan gemerkt. Drukte is vooral op het terrein en daar vond 
ik het verschil in groei wel duidelijk merkbaar en voor mij persoonlijk vond ik dit geen positieve 
toename. 
Naarmate het festival groter wordt, is de overlast meer. 
Alleen op aankomst- en wegrijdag 

 

2 Hoe heeft u de 
waterdruk ervaren? 

 

2 Hoe heeft u het 
Mobiel bereik 
ervaren? 

Minder bereik, niet storend 
Was heel slecht; T.v. ontvangst heel slecht 
Geen bereik, zelfs niet met de vaste telefoon. 
Dit moet zeker beter 
 

3. De keuze om het 
DTRH event te 
houden zoals nu 

Het terrein is al flink druk met 45.000 bezoekers. 60.000 zie ik niet als verbetering voor de 
algehele sfeer en bijkomende verkersoverlast 
1 evenement per jaar is meer dan genoeg; want is zeer slecht voor het milieu 
Iedere dag dat de Ficarystraat is afgesloten kost mij geld 
Infrastructuur in de omgeving is hier niet op ingesteld 
1x per jaar kun je zelf de keuze maken om zelf ergans anders naar toe te gaan. 
Genoeg voor belasting van de natuur en nog leuk voor de inwoners 
Voor wat betreft de infrastructuur heb ik twijfels b ij meer en grotere evenementen, verder geen 
problemen mee 
Geluidsarme evenementen zijn (waarschijnlijk)  geen probleem 
Genoeg drukte, mag minder 
Het gaat van de gemeente Beuningen uit. Je kunt dan toch een paar keer per jaar niet door de 
Ficarystraat en geen gebruik maken om te recreëren op de Groene Heuvels of te wandelen en 
dat ia jammer. Beuningen heeft zelf ook  genoeg plek om daar te houden. Beuningen krijgt geld, 
Bergharen niet 
Liever niet nog meer grote evenementen . denk ook aan de natuur op de Groene Heuvels 
De weken voor en na DTRH is er ook veel overlast. 1x is meer dan zat. 
Beter,  meer rust in de omgeving 
60.000 is wel erg veel 
Meer en groter geeft overlast en frustratie 
We willen graag zo rustig mogelijk wonen (natuurgebied) 
DTRH is een superleuk festival maar 45.000 maximaa1 evenement per jaar maximaal ivm rust in 
de omgeving / verstoring natuur. B.v. ’s nacht mt enorme lichtmasten 
Zelfs bezoekers vinden het te groot worden 
1x per jaar is te overzien, niet meer. 
60.000 geen optie 
18 dagen vind ik echt teveel en echt geen optie (week ervoor en erna ook last) 
1x per jaar voldoende dat mensen er plezier kunnen hebben en dat de rest van het jaar er rust 
is. 
Je nachtrust wordt verstoord door de beat van de muziek, maar te overzien als het maar 1x per 
jaar is. 
Andere evenementen  niet gewenst ivm overlast 
Kan niet vergelijken hoe het is met andere evenementen 
Net moet behapbaar blijven en daar hebben wij geen kijk op. 
Voor 1x per jaar prima 
Verkeersomleidingen van mij grootte struikelblok. Geef inwoners een sticker op de auto zodat 
zij doorgelaten worden op de Betenlaan 



 

 

Non-Amgen 

Hebben gekozen voor rustig wonen in een dorp 
Beschikbaarheid van het meertje en speelgelegenheid voor de kinderen 
Als het kleinschalige evenementen zijn kunnen de aanvoerwegen en de Groene Heuvels het wel 
aan en zullen de mensen die er last van hebben minder last hebben. 
De  rust in de omgeving vinden we belangrijk 
Als je vaker “overlast” ervaart wordt het storend 
Dit is voldoende ivm bereikbaarheid. 
45.000 bezoekers is wek erg veel. 
1x per jaar met minder bezoekers 
Max 1 per jaar met max 30.000 bezoekers 
Voor het unieke karakter van DTRH dat als  “het kleine zusje van Lowlands” aan buurtbewoners 
wordt gepresenteerd, het eerste jaar.  
Vanwege overlast  mensen,en natuur, planten en dieren 
1 of 2 festivals is wek voldoende minder dan 10.000 is niet erg1x per jaar blijf je tolerant voor de 
personen bewegingen 
Een of tweemaal geluids- en verkeersoverlast is acceptabel. Uitbreiding legt teveel druk 
omgeving / natuur en de direct omwonenden 
wanneer er meerdere evenementen komen is de overlast die ik nu nog ervaar als acceptabel zo 
meteen een irritatie. Weer niet over de weg, weer al het verkeer door de straat, weer ontregeling 
rondom ons dorp. 
Daarbij zo u ik willen weten hoe men het stikstofbeleid en al deze verkeersbewegingen 
voorafgaande, gedurende en achteraf van een evenement denken te verkopen aan de 
burger en de boeren in de regio. Waar ik bang voor ben is dater straks toestemming is voor 
meerdere evenementen en er plots geen bouw meer mag plaatsvinden. 
Kan er een duidelijk toezegging gedaan worden door de gemeente wat er gaat gebeuren 
met het stkstofbeleid in de gemeente bij toename van de evenementen.? 
We begrijpen dat de economische opbrengsten voor de gemeente van een evenement 
zoals DTRH aanzienlijk zijn. Oat is het grote gemeentelijke plaatje dat we niet uit het oog 
moeten verliezen. 
Hoe zien wij de bewoners in de overlastzone, de benefits van deze inkomsten? Kan dat 
worden toegelicht? 
Ik vind het niet nodig dat agrarische grond het hele jaar daaraan opgeofferd wordt. 
Bergharen is een rustig dorp en dat willen we zo houden .Een keer kan meer niet!. 
Een keer per jaar, dan blijft het voor iedereen leuk (vrijwilligers) 
Een weekend is prima zo. Eventueel extra 10- 1500 personen 
1x DTRH met 45 – 60.000 bezoekers is prima. Daarnaast nog wat kleinere ( 10 – 
15.000)  2 a 3 keer per jaar is ook prima Het gaat mij om geen weken per jaar 
afsluiting Ficarystraat en geen rotzooi. 
Wandelen en parkeren wekenlang niet mogelijk; 1x per jaar is oké. 
1 groot event en kleinere is oké 
Dit is maximaal anders wordt de druk op de omgeving te hoog. 
Anders teveel overlast voor Bergharen (Beunings evenement) 
Op- en afbouw kosten incl wegafzettingen een maand. 1x per jaar prima, niet vaker. 
1x per jaar met max 45.000 bezoekers. Denk dat infrastructuur van de 
regio, kleine wegen en natuurlijke omgeving niet overbelast moet 
worden 
2 a 3 evenementen / concerten zou kunnen 
Meer niet vanuit het oogpunt van duurzaamheid en biodiversiteit 
5 evenementen in een beperkte periode ( mei – september) heeft tot 
gevolg dat de \groene Heuvels veel afgesloten zijn voor ander publiek, 
Ficarystraat op slot en en kans op overlast. 
1x per jaar is te hebben, maar moet niet denken maar moet niet denken 
aan vaker  niet nog meer bezoekers dan afgelopen jaar 
45.000 is meer dan genoeg, anders kun je 5x 3 weken niet wandelen 
daar. 
De infra van de kleine dorpen is hierop niet ingesteld 
Geen grotere evenementen. Kans op meer geluids- en verkeershinder 
Wij willen graag hier zo gezond mogelijk leven, dus niet meer 
evenementen 
Liefst niet meer dan 35.000 bezoekers. Sfeer gaar weg zoals bedoeld was. 
1x is goed, maar niet vaker en niet meer mensen 
Met meer evenementen ga je bewoners van omliggende dorpen 
wegjagen 



 

 

Non-Amgen 

Het evenement wordt anders te groot en dan krijg je wel overlast 
Meerdere passen nie in deze omgeving 
Het enige minpuntje was de aanwezigheid van wc’s dit mag echt meer. 

3. de keuze voor 
uitbreiding volgens 
de plannen of 
ander opmerkingen 

1x max 30.000 zoals in 2019 is te doen. 
Prima, zorg voor goede communicatie 
Wel leuk als Bergharen meer betrokken word. 
Maximaal 2 x per jaar een groot evenement 
Maakt niets uit, alleen maar goed voor de verenigingen en de economie toch? 
5 grote evenementen is teveel. Maar 2 a 3 kan 
Wij kiezen voor 1x per jaar een evenement. Geluidsarme evenementen hebben wij ook 
geen problemen mee. 
Wij hebben er geen problemen mee. 
2 -3  per jaar met max 45.000 
2 of 3 evenementen per jaar 
1x groots en misschien 3x iets kleins? 
Alleen 60.000 bezoekers lijkt wel wat veel voor ‘beperkte’ wegen 
Afhankelijk van het soort activiteit 
Mochten de initiatieven niet genoeg opbrengen dan stopt het vanzelf. ; mooi toch. 
Maas en Waal is er niet alleen voor de bejaarden. 
Zoals plannen zijn; 10 evenementen wel wat veel. 5a 6 is meer dan genoeg anders is er 
welk weekend wel wat en daardoor het gebied ook niet toegankelijk recreatie en 
60.000 is wel erg veel  
45.000 maximaal per evenement categorie 4 
Van ons mogen ze lekker doen 

3. we zien liever 
geen evenementen 

Teveel bezoeker en belasting voor het milieu voor een kleine gemeente als Beuningen 
en Wijchen 
Geen evenementen van deze omvang 
Wij wonen is een rustig landelijk gebied aan de rand van Bergharen en hebben nu van 
1 festival ongeveer 5 weken last, waarvan 5 dagen intensief. Met een vergoeding van 2 
vrijkaartjes, wat we zeer karig vinden. Als er andere soorten muziek komen zoals op 
Emporium etc. wat nu hier al te horen is, daar hebben wij geen zin in. Het Buitenhuis 
geeft ook met regelmaat een hoop overlast. Maar de mensen di op DTRH komen 
gedragen zich over het algemeen rustig en netjes. 
Er wordt door DTRH in onze dorpen heel veel belast, ook ons milieu. 
Te veel overlast. We zijn er niet op berekend; belasting van natuur en denk ook aan 
broedende zwanen 

3 ik heb geen 
kennis van de 
toekomstplannen 

ik heb bij het omgevingsoverleg erbij gezeten. Het verkooppraatje was goed maar alle 
achterliggende gevolgen moeten ook duidelijk gemaakt warden. En daar ben ik niet van op de 
hoogte. 
 
DIGITAAL (Ik vind wat anders van de plannen vd Groene Heuvels) 
Vind 2 á 3 grote evenementen  met 45.000 maximaal kwa bezoekers. En 5 kleine 
evenementen. 
een grootschalig meerdaags evenement en max 3 kleinere eendaagse evenementen 
(tot 15.000) 
2x per jaar 45000 bezoekers  
I.v.m. verkeersoverlast en verkeersregelaars die je als een hond behandelen niets meer 
organisere 
2 a 3 x per jaar max 45.000 bezoekers 
Geen evenementen met geluid in avond- en nachturen van zo. 23.00 u t/m vr. 07.00 u. 
Geen verkeer via dorpen. 1 a 2 x evenement met geluid genoeg. 
Nee 
Nee 
Ik heb een document per mail verzonden aan de leefbaarheidsgroep en Leisurelands 
Geluidsarme evenementen zijn geen probleem  
1 a 2 grotere evenementen met geluid en een paar geluidsarme, maar niet teveel 
afsluiting wegen! 



 

 

Non-Amgen 

De evenementen zoals gepland, wanneer ze voorzien in een werkend mobiel netwerk 
en vervoer drukte meer verspreiden.  Compensatie niet alleen aanl. Str 
geen evenementen!!!! De geluidsoverlast was meer dan extreem. Erg ongezond voor 
de regio die hier niet voor kiest!! 
De compensatie van vrijkaarten heeft erg goed geholpen in het niet ervaren van 
overlast. Meerdere evenementen in een jaar zou ik geen probleem vinden. 
2 tot 3 evenementen met geluid  
Afhankelijk van type evenementen en grootte. Hardcore feest waarschijnlijk meer 
overlast dan DTRH 
Meer evenementen mogelijk, maar geen uitbreiding qua bezoekersaantallen 
In zo'n groen gebied moet alles wat herrie maakt en massa's verkeer en mensen 
verboden worden. Voor dier en milieu slecht  
Max 3 evenementen. 
Tussenweg.18 is te veel! 3-4 max Niet fijn als in festivalseizoen om de paar weken de 
weg is afgesloten / geen rondje om Groene Heuvels kunt wandelen. 
Wat zijn de plannen????? 
Vind alles prima, zolang er maar (vrij) kaarten beschikbaar zijn voor de inwoners van 
Bergharen zelf  
1x per jaar maximaal 40.000 bezoekers. 18 evenementendagen zegt niet hoeveel 
dagen voorbereiding en afbouwen (nu al bijna 2 maanden) 
1x per jaar. En dan zoals voorheen 30.0000 bezoekers maximaal. Toen was de overlast 
acceptabel en 1x per jaar is te doen. 
Ergens tussen 1 en 2 in 
Ik zou geen bezwaar hebben tegen grotere geluidsarme evenementen.  Maar ben echt 
tegen meerdere weekenden per jaar harde muziek tot diep in de nacht.  
2 of 3 evenementen maximaal 
De omgeving wordt verstoord geluids overlast muziek diep inbed morgen dit kan niet. 
1 grootschalig en verdeeld over het jaar max.3 kleinschalige met maximaal 10.000  
1 keer per jaar zoiets als DTRH is prima, voor de rest geluidsarme  
Meerdere grote evenementen mogelijk met maximaal tot 01.00 muziek 
Ik vind het prima, enige nadeel is dat de weg dan is afgesloten en files. 
Ik zou 3 keer een groot evenement.de max vinden 
Licht er ook aan welke evenementen 
 

4 Hoe ervaart u het 
recreëren op de 
Groene Heuvels? 

Een keer per week wandelen 
Wij duiken hier en in de zomer zwemmen we hier. Helaas dit jaar na DTRH is het een 
smerige plas geworden waar ik mijn teen nog niet in heb gestoken. Ik ben benieuwd hoelang de natuur nodig 
heeft om te herstellen van deze invasie. Ik wandel minimaal lx per week op de Groene Heuvels. 
Nee de gemeente Beuningen stelt ons zeer slecht op de hoogte. Plotseling staan er borden in de 
Wijksestraat, dat onze straat wordt afgesloten. E bellen de gemeente Wijchen. Niks van bekend van of 
over borden. Dan maar de gemeente Beuningen bellen, want die zou ons verder moeten helpen, maar 
ook die kon dat niet!! Maar wat ze allemaal willen gaan doen? (NB. Dit slaat op de afsluiting van de 
Betenlaan een paar weken eerder Henk) Voor ons liggen de Groene Heuvels in Bergharen ( vooral de 
overlast) en niet in Beuningen. Wij wonen er nog geen 500 meter vandaan. 
Vrij parkeren. Goede locatie voor koffie en eten. 
Vaak maar alleen tussen 1 okt. En 1 mei niet: veel te koud. 
Lopen dagelijks een rondje Groene Heuvels voorheen toen de kinderen klein waren 
gingen die in de zomer vaak met vrienden, zoals nu ook veel jeugd doet 
Wandelen  
Vroeger met kleine kinderen wel 

 Wat zou u mee 
willen geven ter 
verbetering van de 
Groene Heuvels & 
leisurelands? 

De impact op de omgeving van 1 evenement is ruim 3 weken, waardoor de 
dagrecreatie voor de omgeving niet toegankelijk is. 
Behoud de mate van onderhoud zoals het nu is. Het terrein wordt netjes bijgehouden 
Controleren op loslopende honden tussen 1 mei en 1 oktober 
Woon-werkverkeer doorlaten 
Keuze maken: of wandel/zwemgebeuren of evenementen 
Betere infrastructuur tegen verkeersoverlast 



 

 

Non-Amgen 

Geluidsschermen tegen geluidsoverlast bestaande uitbouwen en struiken 
Betere kwaliteitscontrole van het zwemwater 
Goedkoper maken 
Dat er gezwommen kan worden op de Groene Heuvels. Wat moet er nog verbeteren? 
Het opruimen duurde dit jaar erg lang.. denk hierbij niet alleen aan de bewoners maar 
ook aan de vogels / dieren die rommel meenemen / eten 
Minder overlast 
Omgeving aantrekkelijker maken 
Zorg voor voldoende afwisselende activiteiten voor zowel ouderen als jongeren. Geef 
meer bekendheid aan de mogelijkheden op het mooie terrein 
Houd het simpel, zand water en een restaurantje is voldoende 
Meer ruimte voor tent / kamperen / caravan 
Verkeer beter verspreiden 
Controle houden 
De toegang met de auto is te duur. 
In de winter geen honden rondom en in het speelgebied voor kinderen 
Laat de Groene Heuvels toegankelijk blijven voor wandelaars en recreanten 
Goed schoonhouden 
Eenrichtingverkeer in de Kooistraat zorg voor betere doorstroming 
Gezellige kleinschalige evenementen geven minder overlast en  1x per jaar een groter 
evenement is te overzien 
Tijdens het festival geen dieren op mijn wildcamera’s gehad. Eind van de week weer 
bezoek gehad. 
Veel last van het licht bij de camping. De schijnwerpers beter richten 
Houd rekening met alle mooie plannen dat het voor alle mensen leefbaar moet blijven, 
geldopbrengst is aantrekkelijk, goed wonen is op de lange termijn voor zowel de 
mensen als de dieren ook zeker zo belangrijk. Uilen en roeken zijn beschermd net als 
veel andere dieren 
Verbeteren waterkwaliteit ( zwemmersjeuk) 
Blijf vooral de inwoners en ondernemers betrekken in de faciliteiten  

Het vele afval dat achterblijft aan de plas is een serieus punt van verbetering. Ik kom met mijn 
wandeling vaak uit aan de kant van Park Broekhuizen waar dan de blikjes en chipszakken 
gewoon liggen. Bosjes volgegooid met blikjes en wegwerpdoekjes. De parkeerplaats is een 
ontmoetingsplek voor Tinderdates en hier vindt je met grate regelmaat billenpoets doekjes. Ik 
laat het aan jullie fantasie over waarom die met zo'n grate hoeveelheden in de natuur 
weggegooid warden (er is geen vuilnisbak te bekennen). Hondenoverlast ook in de periode 
dater geen honden mogen komen. Iedere avond zijn ze er te vinden, maar nooit is er een 
toezichthouder te vinden. Aanspreken van mensen dat dit het seizoen is dat ze hier niet mogen 
komen met de hand is not done. Je krijgt een grate mond, ze hebben het recht (denken ze). Dit 
zorgt ervoor dat ik minder en minder naar de Groene Heuvels kom, maar misschien is dit ook 
de bedoeling. Zo kunnen ze aangeven dat de recreatie terugloopt en dat er een noodzaak is om 
evenementen te organiseren om de kosten te dekken. Ook wij  zien het grote plaatje. 
Gratis parkeren en ets meer uitstraling; restaurant  
Goede horeca 
Prima geregeld. 
Ik bestel geen parkeerkaart om vervolgens niet op de Groene Heuvels te kunnen komen. 
Het gaat niet alleen om de evenementendagen maar ook e op- en afbouwdagen. 
Fietspad langs de Ficarystraat 
Gratis uitrijden binnen een paar minuten om iemand af te zetten of op te halen. 
Restaurant niet bereikbaar zonder parkeerkosten 
Laat ook de direct omwonenden genieten van de omgeving 
Nvt. We wandelen er  prettig 
Buitenhuis op meerdere dagen open en niet alleen besloten feestjes 
Fietsroute rondom de gehele plas. 
Jaarlijks open (buren) dag voor buurt en regio. Geeft meer betrokkenheid en begrip 
iets voor senioren 
’t is zonde van de zonde als ’t zonde zonde is, maar erger dan de zonde dat is de 
ergernis. Gun anderen ook hun leven 
waterkwaliteit verbeteren, veel  blauwalg en last van jeuk. 



 

 

Non-Amgen 

Bij toename is het gebied niet meer toegankelijk voor omwonenden 
Beter alert zijn voor glas op strand en in het water 
Geen grote evenementen. Voldoende betaalbare parkeerruimte op de evenementen 
voorkomt parkeren in het dorp. Nu niet aan de orde geweest, maar in een voorgaande 
editie wel 
Gratis parkeren, je betaalt al via de gemeentes 
Een stranddeel voor honden 
Waarom gaar de muziek door tot ’s morgens 6 a 7 uurr, al dan niet geoorloofd. Stop 
gewoon om 2.00, hebben wij ook rust, 
Als  er niet beter op het groen wordt gelet is er straks geen Groene Heuvels meer. 
Toegangswegen zijn niet berekend op zoveel auto’s  
Meer dagkaarten verstrekken, dan kun je er ook een avond naar toe gaan. 
 
DIGITAAL: 
Alleen recreatie zonder overlast voor de dorpen hernen en Bergharen!!!! 
alles is goed 
Als er meer festivals komen mensen dan uit het dorp ook kaarten geven 
Betere horeca 
betere paden maken 
Betere watercontrole 
Betere wegbewijzering wanneer evenement plaats vind. Bewoners /omwonende beter 
op de hoogte stellen en dan niet alleen de bewoners van 
aanrijd routes maar ook in het dorp zelf. 
beter paden voor gehandicapten 
Bij Parkeerplaats A weer een strand 
Blabla 
Blauwalg onder controle 
Blijf het netjes onderhouden en blijf informatie verstrekken, ook in de gemeente 
Wijchen zeker de aangrenzende omwonenden 
DTRH Enquête 
8 
Blijf in contact 
Compensatie prijs aanpassen van parkeerkaart voor niet gebruik dagen bij festival 
Creeer win win op facilitair gebied 
Daar hoeven zij toch niet voor te zorgen 
Dagkaarten 
Dagrecreatie bij leisure lands is goed geregeld 
Dagrecreatie is prima 
Denk aan de dieren die hier leven 
Denk aan het klimaat!! 
Denk niet aan geld 
De toegangspoort 
De toegangs wegen verbeteren dat als beter door stroomt op de vrijdag 
Directe aanwonenden vrijkaartjes ter compensatie overlast 
Een goede verspreiding zodat het gebied in de zomer ook beschikbaar blijft 
Een keer de bodem van t water schoonmaken. 
Er is al veel verbeterd 
Er moet meer stroming in het water komen, mijn kinderen hebben gelijk last van jeuk 
als ze gezwommen hebben in de groene heuvels. Dit was 
vroeger niet 
Er zijn steeds meer winterzwemmers in opmars. Die pendelen tussen het strandje bij 
Batenburg en de groene heuvels. We missen vaak een 
omkleedruimte met douche en een steigertje met trap. Dat zou een geweldige 
verbetering zijn. 
Evenementen gaan ten koste van dagrecreatie 
ga zo door 
Gb 



 

 

Non-Amgen 

(3x) Geen 
Geen bijzonderheden 
Geen ervaring mee 
Geen grote evenementen 
(3x) Geen idee 
Geen idee 
(2x) Geen mening 
Geen opstoppingen meer rondom Bergharen, Winssen 
(2x) Geen tips 
Goede horeca aan het water, nu alleen voor besloten groepen 
Goede route beschrijving en verkeers begeleiding 
Goede voorzieningen zodat er geen overlast zoals vuil oid is 
Gras kort houden 
Het gebied toegankelijk en aantrekkelijk houden voor bewoners en recreanten. Nu is 
het gebied met 1 evenement 3 weken niet 
toegankelijk/aantrekkelijk om te gebruiken voor bewoners en recreanten. Niet fijn voor 
bewoners en gasten/vakantiegangers 
Het grasveld veel onkruid. En langs de fietspaden veel brandnetels 
Het hele jaar toegang met aangelijnde honden met uitzondering van stranden 
Het is jammer dat de groene heuvels een beetje de bekendheid heeft vanwege de 
waterkwaliteit. Blauw alg of nu weer zwemmersjeuk. Daardoor kies 
ik dan toch weer sneller voor een andere recreatieplas omdat dat veiliger is. 
Het park netjes houden 
Het water is vaak niet schoon, blauwalg. Daarom zwemmen we er niet 
Het wegennet rond Bergharen kan zoveeldrukte niet aan. - punt gemeente Beuningen 
ontvangt het geld en de inwoners van Bergharen, gemeente 
Wijchen hebben er erg veel overlast van. 
Houd het schoon en netjes zodat iedereen zich welkom voelt 
Houdt het bij rust en dagrecreatie en maak er geen festivalfabriek van. 
hou het betaalbaar en vrij van hondenpoep 
Hou het goed onder controle. 
Hou het schoon 
Hou t bij 1 groot evenement 
Ik vind alles prima 
Ik weet het niet 
Ik wist niet dat dit viel onder leisurelands 
Ik zou het niet weten 
is goed in orde 
is goed zo 
Laat het hoe het was 
Let op verkeersveiligheid 
Maak het laagdrempeliger en toegankelijk, ook qua parkeerkosten 
Maak het niet te groot de evenementen en houd het beperkt aantal keren per jaar. 
Maak meer gebruik vh water. Missen duiken, sublessen, eettentjes openen 
Maak ook fietsen rondom het meer mogelijk en het parkeren niet zo duur 
Marketing 
Meer afvalbakken en ruimte voor de gasten 
Meer denken aan de locals, inrijkaart is te vaak niet te gebruiken op deze manier 
meer flodders voor gehandicapten 
Meer kleinschalige activiteiten, zoals een spirituele beurs of iets dergelijks met 
activiteiten voor groot en klein 
Meer mogelijkheden voor de aan wonende wat betreft vrij /dag kaartjes 
Meer rolstoeltoegang toegankelijke paden. Nu bij slecht weer of na slecht weer niet te 
doen 
Meer ruimte voor dag recreatie 
Meer speeltoestellen. Meer bomen voor schaduwplekken 
Meer vaste prullenbakken om het water 



 

 

Non-Amgen 

Meer voor kinderen 
Misschien een keer uitdiepen ivm algengroei 
Mobiel netwerk niet vertoren 
Muziek laten stoppen uiterlijk 01.00 uur, en niet door laten gaan tot 04.30 uur. 
Niet 
Niet alleen weekendkaarten in de verkoop. Een dag is ook leuk. 
Niet meer evenementen. De overlast van een gesloten groene heuvels is langer dan de 
paar dagen festival 
(5x) niets 
(27x) Niets 
(7x) Niets 
NIETS 
Niet zoveel 
niks 
(3x) Niks 
Niks 
N.v.t 
(2x) Nvt 
DTRH Enquête 
10 
ontsluiting(fiets en wandelpad) vanuit Hernen verbeteren 
Op dit moment nog nieta 
Openstellen, doorgaande weg van maken. Horeca uitbreiden 
Overdag is er niks mis 
Parkeren mag goedkoper 
Prijzen verdubbelen en bezoekersaantal halveren 
Rust 
Schoner water 
schoner zwemwater en strand, geen blauwalg 
Schoon houden van het park onderhouden en uitbreiden van de speelgelegenheden 
voor kinderen 
Stoel verhuur 
Stop met deze overlastgevende evenementen. Een normaal mens wil s'nachts slapen. 
Strandjes schoonhouden 
succes 
Svp geen wegafsluiting 
Te laat natuurlijk maar geen evenementen iedere maand . 
Uitbreiding prima, let op samenwerking met de lokale verenigingen en ga zo door 
Veiligheid verbeteren 
Verbetering toiletten 
Verkeer goed regelen 
Wat verstaat u onder leisurenlands??? 
Weer een strand aan de kant van Ewijk 
Weinig want het is prima zo, misschien een paar speeltoestellen tussen het Buitenhuis 
en de huidige waterspel en schommels voor kinderen ? Nu is 
het vaak te ver lopen en een oogje in het zeil te houden van je eigen kinderen. 
We vinden het verkeer het vervelends 
Wij liggen al jaren prima op de groene heuvels. Zouden er meedere evenementen 
komen zou misschien wel een korting op de parkeerplaats moeten 
komen ivm zoveel dagen niet kunnen gebruiken 
Zie mijn document wat per mail is verzonden 
Zo doorgaan 
Zorg dat dagrecreatie ook nog mogelijk blijft 
Zorg dat er geen geluidsoverlast is. Zeker niet tussen 22u en 8u. 
Zorgen dat het meer in iedergeval bij de lijnen schoon is. 
Zorgen dat het zwemwater niet stilstaat. Nu vaak snel blauwalg. 
Zorgen voor minder/betere afvalstromen.. nu echt grote puinhoop 
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Zorg voor minder druk op omgeving (vervuiling, lawaai etc) 
Zwembad vooral open laten! 
1x DTRH p/j is prima, vaker evenementen geven overlast 
45.000 is echt het maximum 
 
 

Algemene 
opmerkingen 

Het buiten evenementseizoen is plusminus 18 weken per jaar met een impact van ruim 
3 weken per evenement is dat voor 5 events 15 weken voor de directe omgeving geen 
aantrekkelijke recreatie; 15 weken verkeers- geluids en afvaloverlast  
Als gemeente Beuningen besluit om meerdere evenementen van zulke grootte toe te 
laten, dan zulle ze de bewoners van Bergharen (en Hernen) tegemoet moeten komen, 
aangezien zij hemelsbreed het kortste bij wonen en dus de  meeste overlast ervaren. 
Wil je de bewoners tevreden houden, zul je tegemoetkoming of vergoeding moeten 
verzinnen 
Door de wind dit jaar geen overlast. Vrijkaartje voor een dag is een goede oplossing 
Woon op de Gerststraat in Bergharen, werk op Bijsterhuizen 2434. Enigste korte route 
is de Ficarystraat 
Verkeersregelaars op de kruispunten op vrijdag 
Bergharen is een rustig dorp, stilte wordt verstoord Ca 45.000 bezoekers lijkt me het 
maximum om de sfeer te behouden. 
Het overige verkeer pakt dat weekend de Dorpsstraat, dus veel drukker. 
Ik vind het idioot dat er evenementen van deze omvang worden gehouden in de 
nabijheid van dorpen die hier niet op zijn gebouwd. 
Is het geen idee om de plannen te presenteren in de MaasenWaler en de Wegwijs? Per 
slot van rekening gaat het iedereen aan in de gemeente Beuningen en Wijchen 
Bij evenementen niet meer dan 30.000 mensen. Dit jaar 45.000 was te veel. 
Is niet normaal, teveel verkeer 
Wij vinde de vrijkaarten een goede gesteWe willen geen lawaai van een festival als we 
buiten in eigen tuin zitten. We wonen hier omdat het lekker rustig is. 
En wat te denken van het verstoren van de dieren en natuur en stikstofcrisis. Nee geen 
meer festivals 
Beuningen heeft nergens last van. Beuningen doet maar wat zij willen, maar wij 
hebben de overlast ervan, zoals 5 windmolens langs de Maasenwaalweg en nu nog 
grote evementen 
Door toename van evenementen e grotere aantallen bezoekers zal de leefbaarheid 
voor mens en dier sterk achteruitgaan  
Overlast voor verkeer tijdens het evenement is lastig, veel  dus niet meer 
Gemeente Beuningen incasseert en tolereert. Gemeente Wijchen absorbeert de 
overlast 
Graag echt niet groter dan 45.000. Verder DTRH een leuk festival Top 
Verkeersregelaars die te lui zijn om een pion oor lokale inwoner neen pion opzij te 
zetten, waardoor de inwoners gedwongen worden lm ver om te rijden en in de files 
vast komen te staan. Bederven de lust voor omwonenden en voorstander van 
dergelijke evenementen te kunnen zijn. 
Een groot evenement wordt door ons niet als niet als overlast ervaren. Komt het 
meerdere keren per jaar voor dan wordt dat wel een belasting n wordt het wel 
overlast. 
Complimenten voor de organisatie. Mensen waren snel op de plek. Dus dat gaf weinig 
overlast. 
Hou het beperkt en leuk 
Schijnwerpers op het campingterrein waren veel te fel. Daar zullen ook veel  dieren last 
van hebben gehad. 
In de populieren aan de Wijksestraat ter hoogte van nr. 45 en 41 zitten 2 
roekenkolonies die door het licht van het campingterrein ernstig verstoord werden. 
Het moet toch mogelijk zijn om kappen over de lichtbronnen te zetten die 
lichtuitstraling tot het campingterrein beperken? 
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Bij DTRH festival harde muziek tot  maximaal 1.00 daarna het volume sterk omlaag. Het 
felle licht dat tot in ert bos scheen alleen richten op het festivalterrein in de 
Wijksestraat. Kappen erover en er voor zorgen dat het licht alleen naar beneden 
schijnt 
Voor de overlast zou Mojo best wat meer terug mogen doen. Gratis kaartjes voor 
\bergharen b.v.60000 wordt wel erg veel voor DTRH  
wat een evenement en wat een organisatie. Knap! 
Mooie manier om Bergharen bekendheid  te geven 
We staan positief tegenover een grootschalig evenement1 of 2 maal per jaar. In 
Bergharen, ook ten dienste van de gemeenschap. 
Complimenten voor het houden van deze enquête  
Na afloop zag ik een ploeg op de knieën om vuil uit het gras te halen, complimenten 
DTRH: groei is voor wat mij betreft nu op max. Mojo wil nog doorgroeien op deze plek maar dan moeten ze 
ook wat gaan doen aan de promotie. Mojo wil meer bezoekers en meer inkomsten, de gemeente ziet meer 
inkomsten maar de bewoners zien alleen meer overlast. De tegemoetkoming voor de overlast is niet in ratio 
met de opbrengsten die warden nagestreefd. De balans is voor de omwonende ver te zoeken. Zorg voor een 
gedegen plan waarin stikstof consequenties warden berekend en hoe dit wordt gecompenseerd. Zorg dat er 
ook voor de bewoners een duidelijk inzage is water met de inkomsten van de evenementen gegeneerd op 
de Groene Heuvels is gedaan in de gemeente en water bij hun in de buurt mee is opgepakt. Laat het niet een 
onduidelijk post op de begroting warden. 
Begrip en medewerking creëer je door duidelijkheid en betrokkenheid te genereren. Deze 
enquête is een stap in de richting, nu wacht ik met spanning af of de navolging en 
terugkoppeling ook zo zal zijn. 
Laat Bergharen een dorp blijven en geen festivalterrein. 
Mooi dat zo’n festival in de gemeente Beuningen valt, maar de meeste overlast is toch 
in Wijchen. Kan die daar ook van mee profiteren? 
Laat ze maar komen hoor.geen enkele last van gehad. 
Fijn dat er wat leven is. Vooral voor de jeugd. Bergharen wordt vernoemd in de pers. 
Voo de verenigingen inkomsten. Heel netjes achtergelaten. 
De decoratieve elementen die door DTRH geplaatst worden en blijven staan, hebben 
wel meerwaarde voor het aanzien van de Groene Heuvels 
Verder was het wel onprettig om te zien dat dieren (zwanen e.d.) niet meer konden 
doorzwemmen doordat het water was afgesloten met hekken. 
Voor de inwoners van Bergharen, Hernen en eventueel Beuningen de mogelijkheid tot 
het kopen van een dagkaart 
Toegangsverkeer op de Maasenwaalweg verbeteren. Leek op een chaos. 
Ik hoor positieve berichten. Gefeliciteerd en succes met de voorbereidingen voor 2023 
Moet geen park voor enkel Mojo worden in de zomer. Moet vooral een openbare plek 
blijven. 
We hopen nog in de toekomst hier nog rustig te kunnen blijven wonen. 
Laat aub gemeenten Beuningen  en Wijchen samen plannen maken. 
Wij zouden graag kunnen blijven zwemmen in de zomer. 
Als je naar huis wilt uit je werk, dat je dan in de file statt vanaf Winssen. Dit wil je toch 
geen 5x per jaar? 
Hopelijk komen er meer evenementen zoals DTRH. Wat zijn dat prachtige sociale 
mensen 
Voor lokaal verkeer de richtingen openstellen zodat dezze niet in de rij hoeven te 
staan. 
Het opbouwen en afbreken neemt veel tijd  in waardoor bij meerdere events er niets 
overblijft voor recreatie. 
Mojo: de horeca Bergharen meer betrekken 
Zou alle inwoners van Bergharen korting geven op de kaart zodat iedereen de lusten 
en de lasten heeft. 
Reken ing houden met de natuur. Die wordt nu verstoord. Op locaties organiseren 
waar infrastructuur wel op veel verkeer berekend is. 
Het landelijk karakter van onze leefomgeving zoveel mogelijk onaangetast laten 
In het dorp, op de wandelpaden, in het bos en richting Horssen niemand gezien. 
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De feesttent tijdens de kermis geeft meer overlastoverlast in Wijchen zoveel mogelijk 
beperken. Station / bus  
dit jaar weer moten bedelen om vrijkaartjes terwijl we in een aanrijroute wonen. Hoop 
dat dit bij de volgende evenementen niet nodig zal zijn 
verkeer te druk. Verbetering wegennet 
groene Heuvels is voor meer mensen uit de omgeving een recreatieterrein. Het moet 
geen evenemententerrein worden.  
Maak van de Groene Heuvels geen pretpark 
Prima dat jullie dit onderzoeken 
Zeker de afsluiting van de weg is lastig. Voor nu prima maar bij veel evenementen per 
jaar storend, zzeker zonder compensatie (b.v. vrijkaartjes) 
Klachten tel. Waar mot je naar toe tijdens het evenement? 
Geen 5 grote evenementen 
Zoveel evenementen geven veel overlast meer dan alle veehouder samen. Denk aan 
stikstof CO3. Slecht voor het milieu en voor ons allen 
Dat je gewoon bij je huis wilt komen en niet in de rij hoeft te wachten (Daar hebben 
vele  wachtgeen begrip voor) (Hoekgraaf} 
Verkeersdrukte op vrijdag zodat je normaal bij je his kunt komen (Hoekgraaf) 
Dankzij de gunstige wind weinig overlast 2022. Drie jaar terug 3 nqchten lawaaitot 5 
uur in de ochtend. Waarom niet tot 1.00 uur? 
Als bewoners van de Wijksestraat in Bergharen stellen we de vrijkaartjes ter 
compensatie voor eventuele  overlast op prijs. 
Iedereen moet en beetje rekening met elkaar houden en ook met milieu en natuur. 
 
DIGITAAL 
Afgelopen jaar prima georganiseerd ten opzichte van de overlast is prima te doen voor 
die paar dagen!! 
Afval dien je op te ruimen voordat het hekwerk wordt opgeruimd, want nu is alles 
Bergharen in gewaaid. Totaal geen gevoel voor milieu. 
Algemene indruk: niet blij met grote evenementen 
Als er een evenement is de mogelijkheid voor buurtbewoners om een dag kaartje te 
kopen. En niet verplicht een heel weekend. Zou graag eeen keer 
een dagje willen kijken bij dtrh. En wil daar gerust voor betalen. Maar vind een 
weekendkaart te duur.. 
Als we 's nachts geen overlast zouden hebben, zou het al veel minder erg zijn. Nu is het 
een aanslag op je gezondheid. Geen slaap, veel stress. 
Bergharen is een klein rustig dorp. 5 grote evenementen per jaar vind ik persoonlijk 
teveel. Dan is de balans tussen rustigvwonen en activiteiten 
zoek. Evenementen zijn in slechts een paar maanden, dan is er teveel overlast qua 
verkeer en waar is ons mooie uitzicht? 
Beuningen wil windmolens aan rand van hun gemeente die overlast geven. Daarnaast 
dus ook grote evenementen aan de rand van de gemeente. Dus 
de overlast voor de buurdorpen. 
Bij uitzondering is 1 DTRH per jaar tot max 45.000 mensen nog te pruimen. 
Dagkaarten beschikbaar stellen voor alle inwoners van bergharen, te compensatie van 
de overlast. Dus niet alleen de bewoners van de Wijksestraat 
maar het hele dorp, want iedereen in het dorp ervaart overlast. 
De enorme berg afval en ravage na DTRH vind ik schokkend. Ik heb niets tegen het 
even, maar wel tegen de randverschijnselen. Veel verkeer, troep en 
overlast voor mens en dier 
De geluidsoverlast is sterk afhankelijk (Hernen) van hoe de wind staat. 
De poort met entree beperkt toegang 
Deze geluidsoverlast was een absolute nachtmerrie. Het geeft de indruk van een grote 
minachting voor de omwonenden. 
Deze omgeving leent zich niet voor dergelijke evenementen. Plan deze evenementen 
gewoon de het Goffertstadion. Dat is beter bereikbaar en geeft 
minder overlast. 
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Doen 
doorgaan met een evenement per jaar is ook aanvaardbaar voor de omgeving 
DTRH alle podia graag beter toegankelijk maken voor electrische rolstoelers, met 
oprijplaten. 
DTRH is een mooi evenement maar dan voor 1 keer per jaar 
DTRH was een mooie evenement waar ik geen overlast of klachten over heb. 
DTRH was qua bezoekers nu al aan limiet, vond ik. Erg druk. 
Duidelijke enquete 
Een evenement in het jaar is qua overlast voldoende 
Een evenement is prima maar meer niet te veel overlast van verkeer en opbouw 
afbouw en geluid. Veel auto's in dorp geparkeerd veel voetgangers 
op best wel gevaarlijke ficary straat en betenlaan. Rust uit dorp weg. Juist in 
zomermaanden wanneer we zelf genieten van rust en natuur. Is niet enige 
grote evenement ook op berendonk is al wat wordt allemaal te veel voor klein dorp 
met slechte ontsluiting. Doe maar in de achtertuin van 
burgemeesters van wijchen en beuningen ipv in ons mooie rustige dorp 
Een groot fontein zou mogelijk ook voor meer stroming/beweging van het water 
zorgen. 
Een hele boel 
Een natuurgebied zo belasten, lijkt wat vreemd in tijden van de stikstof discussie. 
Waarom wordt dit niet meegenomen, de impact op de natuur?? 
Enquête werkt goed 
Ervaring vanuit eerdere feztivals: geluid is een hinderlijke factor voot Bergharen indien 
de windrichting uit het oosten staat 
Ga zo door dtrh! 
Geef de inwoners van Bergharen een Button of Sticker voor in de auto zodat zij 
doorgelaten kunnen worden bij boodschappen doen 
(5x) geen 
(13x) Geen 
Geen 
Geen enkele opmerking 
Geen evenementen met geluid in avond- en nachturen van zo. 23.00 u t/m vr. 07.00 u. 
Geen verkeer via dorpen. 1 a 2 x evenement met geluid genoeg. 
Geen inspraak meer ligt al voor 15 jaar vast. Alle grote evenementen van Nijmegen 
komen hier heen, zal voor veel overlast zorgen, enquête komt te 
laat. Bewoners geen inspraak meer. 
geen opmerking 
(3x) Geen opmerking 
Geen opmerking 
(2x) geen opmerkingen 
(9x) Geen opmerkingen 
(13x) Geen opmerkingen 
Geen opmerkingen. 
GEEN OPMERKINGEN 
Geen toevoegingen 
Geluid na 01.00 verbieden 
Genoeg toiletfaciliteiten verzorgen: ga netjes met de groene heuvels om zodat wij de 
rest van het jaar er ook plezier van hebben 
Geweldig dat er in de omgeving van ons dorp iets gebeurt waarvan ondernemers en 
verenigingen meeprofiteren. 
geweldig was het weer, prima geregeld 
Gewoon gezellig! 
Gisteren 10/7 was mog steeds niet alle rommel, hekken en borden opgeruimd. Dat 
betekend dat de overlast en belasting voor de omgeving en 
recreanten voor 1 evenement zo'n 3 weken duurt. Als er 5 evenement en komen in de 
periode van mei/oktober (uitgezonderd vakantieperiode) is voor de 
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bewoners/recreanten het gebied bijna de gehele periode niet aantrekkelijk om te 
gebruiken en ervan te genieten. Bovendien is de overlast periode dan 
onacceptabel. . 
Goed georganiseerd maar dit is de Max qua grootte 
Goed initiatief! 
Graag bewoners van Bergharen de mogelijkheid geven om boodschappen te kunnen 
doen in Winssen zonder in de file te koeten eindigen en om te 
moeten rijden 
Graag meer aandacht voor aangrenzende straten in Hernen (stompedijk, dorpsstraat, 
broekstraat) 
Gratis dagkaart van t evenement om de overlast van t verkeer op de vrijdag te 
compenseren. 
Gratis toegang voor bergharen 
Het is een mooi park en omgeving geworden waar wij graag wandelen en regelmatig 
komen voor de zwemles van onze kleinzoon. 
Het lijkt me niet dat een klein dorp als Bergharen het merendeel van de lasten moet 
dragen om Wijchen en Beuningen te spekken. Indien dit wel 
gebeurd lijkt het mij niet meer ban billijk dat er geen OZB meer betaald hoeft te 
worden 
Het mobiele netwerk was wel een probleem met name de vrijdag. Moest nog gewerkt 
worden en kon vaak niet bellen ivm overbelasting van het 
netwerk 
Het zou mooi zijn als er meer evenementen zouden komen. Zoiets als Emporium, 
dreamfields of hollandstalig 
Hopelijk is het een leuk evenement geweest! 
Houd rekening met milieuschade 
Ik vind dat er meer rekening moet worden gehouden met de natuur,vogels,rust en 
broedsels. en 
Ik vind het een suggestieve vragenlijst waar de focus ligt op de mogelijk negatieve 
aspecten. Er wordt niks gevraagd over het vertier voor mensen 
uit onze dorpen en de vele vrijwilligers uren die financieel te bate komen van onze 
verenigingen. Jammer 
ik vind het op dit moment erg leuk dat DTRH dichtbij huis is, maar verknal het niet door 
te veel evenementen. De grote van het evenement vind ik 
nog geen extra overlast leveren. 
Ik vind het prima dat dit soort evenementen gehouden worden maar het geluid was 
wel heel erg. Zou fijn zijn als dit na 24 uur stopt. 
Ik vond het superleuk dat wij DTRH als dorp meemaakten 
Ik zou het zeer op tijd stellen als er ook kaartjes voor éên dag te koop zouden zijn. 
Zeker voor de bewoners van aan gelegen dorp Bergharen .om hen 
op die manier ook de mogelijkheid te geven. 
(2x) J 
Kom maar door met de festivals 
Korting kaartjes zouden leuk zijn 
DTRH Enquête 
13 
Laat alles bin het oude en luister na de bewoners 
Laat het zo blijven, de wegen zijn niet gemaakt voor zoveel bezoekers 
Met meerdere evenementen dat er dan veel verkeershinder is 
Minder ondoorzichtge afrastering alleen waar nodig 
Mogelijkheid tot vrijwilligerswerkkorting/dorpskorting etc is wel iets wat zeer 
gewaardeerd wordt 
Mogen buiten festivals tot 04:30 duren?! Lijkt me niet normaal. 
Mooi om te zien dat door deze evenementen Bergharen meer op de kaart gezet 
wordt! 
N 
(6x) Nee 
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Niet 
Niet meer dan 3 grote evenementen per jaar op groene heuvels 
Niet meer van die maffe dingen als dtrh. Alles wordt afgesloten. Je kunt niet voor 
dagrecreatie komen. Het geluid is vreselijk. Voor de natuur is het 
het helemaal ellende. Niet nog meer van deze van deze ellende 
(4x) Niets 
Niets 
Niets toe te voegen. 
(2x) N.v.t 
(11x) Nvt 
Om een goede sfeer te behouden tijdens DTRH is 45000 meer dan voldoende. Verder: 
eventueel overlast hangt sterk samen met de windrichting. 
Voor Bergharen dit jaar gunstig. 
Ook gratis kaarten voor omwonenden Hernen waar ook alle campers langskomen en 
de muziek de slaapkamer doordreunt. Gelukkig konden we toch 
lekker slapen dus niet als overlast ervaren, maar ging wel hard. 
ook op festivals meer voor rolstoelers 
Op zich prima dat ze vaker wat organiseren. Wel verstandig om een beter fiets en 
voetgangers toegankelijkheid te creëren 
Te druk, minder sfeer, jammer van de flow 
Teleurgesteld dat bepaalde Staten wel vrijkaarten krijgen en wij niet terwijl wij dichter 
bij het festival terrein wonen. Dat vinden we erg jammer 
Tijdens dtrh contact gehad met hen en telefoonprovider, schandalig niet bereikbaar 
zijn, zakelijk extra kosten gemaakt hierdoor (naar andere locatie 
gegaan om te kunnen bellen en werken) en privé overlijden via app moeten horen.. 
niks in opgelost ondanks melden via vele kanalen en via vele 
bewoners 
Tijdens evenementen meer toiletten op t terrein. Inetrenet op t terrein was slecht 
tijdens festival. Thuis geen wifi verbinden of erg slecht 
Van Winssen kon je zaterdag niet de van Heemstraweg op, wat gebeurt er als je een 
ambulance nodig hebt ? En waarom stonden er geen 
verkeersregelaars? Wel op vrijdag toen stonden ze niets te doen , wij moesten van 
winssen ( even) naar Druten en hebben anderhalf uur in de file gestaan 
.nergens geen verkeersregelaars. 
Verder geen opmerkingen. 
Verder top geregeld, t opruimen en opbouwen, goed georganiseerd 
Vraag 9 geeft een antwoord aan 100000 tot 600000 bezoekers. Ik denk dat dit een 
nulletje te veel is. Ik vond het evenement prettig verlopen. 
Waarom moet het groot, groter grootst. DTRH moet echt niet groeien. Nu is het voor 
iedereen leuk. Hoe groter het wordt hoe meer overlast er 
komt. Dit is echt wel de Max. 
Wanneer de wind verkeerd staat wordt de geluidsoverlast nog versterkt door en pas 
aangelegde zonnepark. 
Wat meer evenementen op de groene heuvels lijkt mij geen enkel probleem 
Werkende mensen hebben hun nachtrust nodig 
Wordt alleen maar aan geld gedacht en niet aan de dieren die hier wonen, er eerder 
waren dan het park en de activiteiten 
Zoals het nu 1x per jaar is accepteer ik de overlast. En vindt 45000 mensen genoeg. 
Nog meer mensen kunnen de toegangswegen niet-aan 
Zou wel fijn zijn als de omwonenden ook kaarten zouden krijgen , met name die achter 
de groene heuvels wonen in Hernen zitten er heel dichtbij 
10.0000 45.0000 en 60.0000 lijkt me een typfoutje 
45000 bezoekers is voor mij de max en 1x per jaar is denk ik voor zo een klein dorp als 
Bergharen genoeg. Heb veel mensen gesproken die vast 
hebben gezeten in het verkeer klein dorp als Bergharen genoeg. 
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